
PROTOKÓŁ nr 90 

 

Z posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 22.05.2023 roku o godz. 1800. 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarła przewodnicząca Komisji p. Katarzyna Frankiewicz.  

Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad . 

Dołączone zostały punkty: 

3.11. Pismo Firmy Projektowo -Budowlanej AW-PROJEKT  z dn. 126.05.2023r. dot.,,Opracowania projektu 

budowlanego na budowę zbiornika retencyjnego przy ul. Folwarcznej w Krakowie”. 

 

3.12.  Pismo Firmy PERESPEKTYWA z dn. 19.05.2023r. w spr. opinii do projektu koncepcji doposażenia placu 

zabaw w Łuczanowicach. 

W głosowaniu – jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące:  

a.d.3.1 wnioski mieszkańców o przystąpienie do programu BIS. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz. 

Komisja opiniując pozytywnie kieruje wnioski do Wodociągi Miasta Krakowa– jednogłośnie. 

 

a.d.3.2 T/36/P/MM/2023 F.I. Techma z dn. 02.05.2023r. dot. zaopiniowania projektu utwardzenia dz. Nr 673 

obr. 11 NH w ciągu ul. Studziennej.  

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, S. Stroński, Z. Rajski,  

Uwzględniając opinię radnego z okręgu p. Jerzego Wójcika, że wszystkie wjazdy w ciągu ulicy wykonane są z 

kostki brukowej lub asfaltu.  Komisja opiniuje NEGATYWNIE utwardzenie wjazdu tłuczniem-jednogłośnie. 

 

a.d.3.3. GS-01.6840.61.2023.4 z dn. 08.05.2023r. dot. sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. 

Kisielewskiego.  

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Gawłowski,  J. Wójcik, S. Stroński, Z. Rajski,  

Uwzględniając opinię radnego z okręgu p. Grzegorza Czekaja Komisja zaopiniowała pozytywnie oraz ceduje na 

Zarząd podjęcie uchwały – jednogłośnie. 

 

a.d.3.4 . GS-01.6840.202.2022.4 z dn. 08.05.2023r. dot. sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Jagiełły. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Gawłowski,  J. Wójcik, S. Stroński, Z. Rajski,  

Uwzględniając opinię radnego z okręgu p. Z. Gawłowskiego, Komisja opiniuje pozytywnie oraz ceduje na 

Zarząd podjęcie uchwały – jednogłośnie. 

 

a.d.3.5 mail p. Pauliny T. z dn.10.05.2023r. dot. poprawy stanu drogi ul. Braci Polskich. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, Z. Rajski,  

Komisja kieruje pismo do ZDMK o poprawę stanu drogi oraz pismo do ,,Teczka drogi w Dz. XVII” 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

a.d.3.6 . pismo Sweco Polska Sp. Z o. o. z dn. 12.05.2023r. dot. rozbudowy ul. Kocmyrzowskiej w Krakowie. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, Z. Rajski, S. Adamczyk, J. Wójcik. 

 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie z UWAGAMI: 

1. Doprojektować ekran akustyczny  przy ul. Przymiarki 1. 

2. Zastosować przeźroczyste ekrany akustyczne przy skrzyżowaniu ul. Kocmyrzowskiej z ul. Architektów 

(od niebieskiego sklepu do skrzyżowania) –jako uzasadnienie wskazany został interes społeczny 

okolicznych przedsiębiorców. 
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a.d.3.7. Pismo mieszkańców ul. M. Samozwaniec z dn. 12.05.2023r. dot. podejrzenia prowadzenia 

nielegalnych robót  budowlanych. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik, Z. Gawłowski, S. Stroński. 

Komisja kieruje pismo do PINB oraz Wydziału Architektury i Urbanistyki celem sprawdzenia. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

  

a.d.3.8. Pismo ZIM.IR.4002.2.304.2017 z dn. 08.05.2023r. dot. remontu ul. Wąwozowej. 

Głos zabrali : K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik,  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

                                                                              

a.d.3.9. Pismo ZIM.IR.4002.2.305.2017 z dn. 12.05.2023r. dot. rozbudowy ul. Kocmyrzowskiej 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

a.d.3.10.  Pismo WS-04.6220.24.2022.MP z dn. 09.05.2023r. PMK 
Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

a.d.3.11. Pismo Firmy Projektowo - Budowlanej AW-PROJEKT  z dn. 12.05.2023r. dot. ,,Opracowania projektu 

budowlanego na budowę zbiornika retencyjnego przy ul. Folwarcznej w Krakowie”. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie oraz ceduje na Zarząd podjęcie uchwały – jednogłośnie. 

 

a.d.3.12. Pismo Firmy PERESPEKTYWA z dn. 19.05.2023r. w spr. opinii do projektu koncepcji doposażenia 

placu zabaw w Łuczanowicach. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie oraz ceduje na Zarząd podjęcie uchwały – jednogłośnie. 

 

 Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

Brak. 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

Termin następnego posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy ustalono 

na dzień  05.06.2023r. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej zakończono o godz.18.50 

 

 
     Protokołowała                                                                                

Katarzyna Frankiewicz 

 

 

                                                                                                          

                                                                                      

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                             

Przewodnicząca Komisji 

 

 

Katarzyna Frankiewicz 


